
OSNOVNA ŠKOLA BOGUMILA TONIJA 

SAMOBOR 

Ivana Perkovca 90 

10430 Samobor 

 

Samobor, 7. 5. 2024. 

 

Zaključci 48. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Bogumila Tonija, održane 30. travnja 

2024. godine, u 18, 15 sati  

 

 

Zapisnik s 47. sjednice Školskog odbora usvojen je jednoglasno. 

 

 

Sjednica je završila u 19,00 sati. 

 

Školski odbor uz prethodnu suglasnost Gradskog vijeće Grada Samobora od dana 28. 3. 2024. donio je 

Statut Osnovne škole Bogumila Tonija. 

 

Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o radu Škole je usklađen sa Statutom, a nakon  

savjetovanja sa Sindikalnim povjerenikom s pravima i obvezama  Radničkog vijeća isti je jednoglasno 

usvojen. 

 

Na Prijedlog godišnjeg izvješća o izvršenju financijskoga plana za 2023. godinu Školski odbor 

jednoglasno je dao suglasnost. 

 

Nakon raskida ugovora o radu s I. Matijašićem, otvorilo se radno mjesto učitelja hrvatskoga jezika na 

neodređeno puno radno vrijeme. Na zamjeni već tri godine radi Adrijana Baus. Na natječaj se javilo 

pet kandidata, ali se samo jedan kandidat pojavio na razgovoru. Ravnateljica na preporuku 

povjerenstva Školskom odboru predlaže Baus koja se istaknula dosadašnjim radom. 

Školski odbor jednoglasno je dao suglasnost. 

 

Za radno mjesto socio-pedagoga javilo se pet kandidata, ali se jedno Jelena Višek odazvala pozivu na 

razgovor. Višek u Školi radi od rujna, a njezino je radno mjesto financirao Grad do dobivanja 

suglasnosti MZO. Kako je MZO dalo suglasnost, tako je raspisan natječaj.  

Ravnateljica predlaže Višek, a Školski je odbor jednoglasno dao suglasnost za zapošljavanje uz probni 

rok. 

 

U skladu s odredbama Pravilnika o proračunskom računovodstvu i računskom planu Ravnateljica 

predlaže otpis prihoda (dugovanja) koje više nije moguće naplatiti zbog zastare. Dugovanja su nastala 

uglavnom zbog neplaćanja produženoga boravka. Prijedlog se odnosi na period od 2017. do 2022. 

godine, a obuhvaća dugovanja ukupnoga iznosa 1899,73 eura. 

Školski odbor jednoglasno je dao suglasnost. 

 

Ravnateljica je obavijestila Školski odbor kako je po peti put raspisan natječaj za radno mjesto 

logopeda na neodređeno radno vrijeme jer se na prethodna četiri natječaja nitko nije javio. Raspisan je 

i natječaj za edukacijsko-rehabilitacijskog suradnika. 

Ravnateljica je najavila skorašnju sjednicu Odbora jer su u tijeku još neki natječaji. 

 

 

 

                           Predsjednica Škoskog odbora: 

                         /Gordana Vrzić/ 


